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Zápis z I. jednání Školské rady při Základní škole a Mateřské 

škole Hradec Králové, Štefcova 1092 ve školním roce 2024/25 

Dne: 2. října 2024 

Přítomni: Ing. Kateřina Snopková, Bc. Jakub Vít, Jan Cimr, Mgr. Jana Sklenářová, Mgr. Petr Rauer, 

Mgr. Jitka Špačková 

Host: Mgr. Eduard Hlávka 

1/1 Volby do školské rady 

Mgr. Eduard Hlávka, ředitel školy, přivítal členy Školské rady a seznámil s výsledky voleb. Členové 

ŠR si zvolili Mgr. Janu Sklenářovou za předsedkyni ŠR. 

Usnesení č. 2/1/2024 

Školská rada schvaluje jako předsedkyni ŠR Mgr. Janu Sklenářovou -5 hlasů pro, 1 člen se zdržel. 

2/1 Jednací řád 

Školská rada projednala a jednohlasně schválila Jednací řád. 

Usnesení č. 3/1/2024 

Školská rada schvaluje jednací řád všemi hlasy. 

3/1 Školní řád 

V termínu od 11.9. 2024 do 17.9. 2024 proběhlo hlasování per rollam členů Školské rady o 

Úpravě Školního řádu Základní školy a Mateřské školy Hradec Králové, Štefcova 1 092. Školská 

rada jednohlasně přijala následující usnesení: 

Usnesení č. 1/1/2024 

Školská rada projednala a schvaluje následující změny ve Školním řádu Základní školy a Mateřské 

školy, Hradec Králové, Štefcova 1092: 

Školská rada schvaluje následující změny ve Školním řádu Základní školy a Mateřské školy, 

Hradec Králové, Štefcova 1092: 

1. Podmínky pro udělování pochval. 

2. Upřesnění pozdního příchodu a dřívějšího odchodu ze školy 

3. Změny spojené se změnou systému Bakaláři na systém EduPage 
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4/1 Výroční zpráva Zš a Mš Hradec Králové, Štefcova 1092 za školní rok 2022/23 

Ředitel školy Mgr. Eduard Hlávka zaslal všem členům ŠR návrh Výroční zprávy za š. r. 2022/23. 

Všichni členové měli možnost dokument prostudovat a vyjádřit své připomínky. 

Usnesení č. 4/1/2024 

Školská rada Výroční zprávu za rok 2022/23 projednala a schválila všemi hlasy. 

5/1 Různé 

• Členové školské rady opět diskutovali o investicích do majetku školy. Mgr. Eduard Hlávka 

informoval členy ŠR o všech klíčových problémech: 

-> tělocvična - škola se dlouhodobě potýká s nedostatečnou kapacitou tělocvičny. Zájem 

o vzdělávání na základní škole se neustále zvyšuje, což dokládá rostoucí počet dětí a 

rostoucí vytíženost školy (dlouhodobě nad 95 %). Ve stávající tělocvičně tak musí 

probíhat souběh výuky tělocviku z více tříd. 

-> spojovací chodba mezi pavilony. 

Žáci devátých tříd se zúčastní 15. listopadu 2024 Živé knihovny povolání. Smyslem Živé 

knihovny je namotivovat žáky posledních ročníků základních škol ke studiu převážně 

technických oborů, či nedostatkových profesí a seznámit je s firmami, které působí v jejich 

okolí. Živá knihovna je interaktivní akcí, kde si žáci na jednotlivých stanovištích vyzkouší 

určitou profesi, mohou si popovídat s pracovníkem skutečně vykonávajícím dané povolánía 

zeptat se ho na cokoli, co je zajímá. 

Další jednání Školské rady bylo stanoveno na 13. března 2025 v 15:00 hodin. 

___ 'ĺ ĺ 
Zapsala: Mgr. Jana Sklenářová 

Dne: 2. října 2024, v Hradci Králové 


